
 

 
 

 Interpellation – Folkets Hus i Hedesunda 

 

Till ansvarigt kommunalråd 

 

I några av kommunens ytterområden har Folkets Hus traditionellt spelat en viktig 
roll för föreningsliv och fritidsaktiviteter. Föreningar har kunnat hyra in sig och haft 
allt från årsmöten till danskurser, studiecirklar i olika ämnen, hantverkskurser och 
liknande. 

I Hedesunda finns huset fortfarande att hyra, men alla inventarier är borttagna. 
Det innebär till exempel att när PRO (som länge använt lokalerna) vill hyra Folkets 
Hus, så har deltagarna ingenstans att sitta och det finns ingen möjlighet att ordna 
kaffeservering.   

Korrekta uppgifter om vad som hänt är svåra att få fram, vissa påstår att allt 
flyttats till Allaktivitetshuset andra att Folkets Hus-föreningen har sålt 
inventarierna.  

 

Våra frågor är: 

1) Vad har Gävle kommun för planer med Folkets Hus i Hedesunda? Hur ser 
ägarförhållandena ut? 
 

2) Vad har hänt med de inventarier som fanns i Folkets Hus i Hedesunda? 

 

Maritha Johansson, Vänsterpartiet 

 

 


